

# KINO TIME SHARE KLUB (14.9.24)

Attention, all types of filmmakers!

On Saturday 14th September 2024 at Breitenseer Lichtspiele (1140), one of Vienna's oldest cinemas, Kino Time Share Klub will premiere.

This official public viewing event will feature a curated, wide array of short films, an about 1-hour-long screening.

Kino Time Share Klub sets out to signal-boost film art of the young and the planless, the freaks and the awkward, the rebels and business outsiders.

Real reactions from a real audience in a real movie theatre await you, Q&As, music, chit chat and drinks included.

Oh, and not to forget... YOUR FILMS!

Filmemacher\*innen aller Art, aufgepasst!

Am Samstag, den 14.9.2024, findet das erste Mal unser Kino Time Share Klub statt, in den Breitenseer Lichtspielen (1140), einem von Wiens ältesten Kinos.

Das offizielle Public Viewing-Event wird eine divers kuratierte Sammlung von Kurzfilmen zeigen, in einem zirka einstündigen Screening.

Kino Time Share Klub soll eine Plattform werden für die Filmkunst der Jungen und Planlosen, der Irren und Weirdos, der Rebellen und Branchen-Außenseiter\*innen.

Freut euch auf echte Reaktionen von echten Leuten, echt coole Gespräche, Q&As, Drinks und Musik.

Aja, und nicht zu vergessen... EURE FILME!



## SUBMIT YOUR SHORT

FREE SUBMISSION >  
WIDESCREEN FORMAT  
10 MINUTES MAX



Info & submission: forms.gle/F5wxe7FujjQbt97

Other than that, there are no rules! Underground, pop, experimental, pro stuff, live action, animation, high or low fi -

ALL GENRES AND STYLES ARE WELCOME.

Go through your old disk drives and archives, maybe there is this special little project you always wanted to share with the world. Submit it for a chance to be part of our programming on the 14th September 2024. How many great short film out there in the wild nowadays don't even make it on a cinema screen - enough of that.

Das sind die einzigen Vorgaben, sonst gibt es keine Regeln! Underground, Pop, Experimental, Profi-Shoots, Live Action, Animation, hohe bis null Qualität -

ALLE GENRES UND STYLES SIND ERLAUBT.

Also durchsucht die alten Festplatten und Archive, ob nicht vielleicht dieses eine spezielle Projekt auftaucht, das ihr schon immer mit der Welt teilen wolltet. Einreichen und vielleicht seid ihr mit dabei im Programm am 14. September 2024. Wie viele grandiose Kurzfilme da draußen es nie auf die Leinwand geschafft haben - Schluss damit.

## JOIN THE KLUB!

ml: kinotimeshareklub@gmail.com  
ig: @kinotimeshareklub